

FORMULAIRE D'INSCRIPTION
MEMBERSHIP FORM
2016-17



- | | |
|----------------------------------|--------------------------|
| Renouvellement/Renewal | <input type="checkbox"/> |
| Nouveau membre/New member | <input type="checkbox"/> |
| Résident/Resident (50\$) | <input type="checkbox"/> |
| Non résident/Non resident (55\$) | <input type="checkbox"/> |

Nom/Name _____

Adresse/Address _____

Ville/City _____ Prov _____

Code postal/Postal code _____

TEL Rés./Home _____ Cell: _____

Courriel/Email _____

MEDIUM/MEDIA _____
(ex. Huile aquarelle, photographie.../oil, acrylic, watercolour, photography... etc)

SVP COCHER/PLEASE FILL IN:

- Je consens à ce que mes coordonnées soient publiées dans le bottin de TRAM/
I agree to have my contact information listed in the TRAM Directory:
- Je consens à ce que mes coordonnées soient publiées sur le site web de TRAM/
I agree to have my contact information included on TRAM's website:
- Je consens à ce que mon image soient publiée sur le site web de TRAM/
I agree to have photos in which I appear published on TRAM's website:
- Je consens à ce que mes oeuvres soient publiées sur le site web de TRAM/
I agree to have jpegs of my work published on TRAM's website:
- J'aimerais m'impliquer : -dans un comité -au sein du CA
I am interested in participating on: a TRAM committee as a Board member

Veuillez compléter ce formulaire ainsi que les formulaires pour le site web (si désiré) et les poster ou les déposer avec votre paiement (chèque à l'ordre de TRAM) à:

Please complete this form along with the website subscription forms (optional) and return with your check (made payable to TRAM) to:

TRAM, 60 Roosevelt, Mont-Royal, Qc H3R 1Z4